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Stockholms stad har som mål att ta ansvar för den belastning som vår gemen-
samma konsumtion orsakar i tredje världen beträffande arbetsförhållanden och 
miljö. Det ser vi som ett nödvändigt och ett naturligt steg. Många företag ser 
idag ett ökat ansvar för etik som en konkurrensfördel. För Stockholms del 
skulle ett ökat etiskt ställningstagande ge positiv publicitet till såväl omvärlden 
som invånare och uppmuntra vidare arbete i en hållbar riktning. 
 Därför har staden tillsatt en styrgrupp, där bland annat Scandic ingår, som 
har undersökt om Stockholm uppfyller de kriterier som krävs för att diplome-
ras som en så kallad Fairtrade City. För att kunna kalla sig Fairtrade City krävs 
att ett visst antal arbetsplatser konsumerar minst en rättvisemärkt produkt, till 
exempel kaffe. Stockholm har klarat kriterierna, och diplomet ligger och vän-
tar. Men besked har lämnats till konsumentförvaltningen av stadsledningsdi-
rektören att staden inte är intresserad av en Fairtradediplomering. 
 För att ta ett helhetsgrepp och bygga vidare på det arbete som påbörjas i 
och med Faitrade-diplomeringen krävs det en upphandlingspolicy, som är ett 
bra verktyg för en långsiktigt, hållbar offentlig konsumtion. En sådan har ock-
så tagits fram och remitterats och borde nu vara klar för beslut.  
 Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande frågor till ansvarigt 
borgarråd: 

1. Varför vill inte du och din majoritet att Stockholm ska vara en Fairtra-
de City? 

2. När tänker du ta en ny upphandlingspolicy i bruk? Kommer den att in-
nehålla de krav som ställs för att Stockholm ska vara en Fairtrade 
City?  

 
Stockholm den 10 november 2006 
 

Yvonne Ruwaida 


